



中国认可
检验
INSPECTION
CNAS IB0996



syricit
沈化测评

报告编号：2025WHDL020

查询密码：119314

道路货物鉴定书

Certification of Road Goods

拟运化学品/物品 Proposed Chemicals/ Items for Transportation

普通货物

样品名称	轻质白油
Name of Goods	
委托单位	吉林市富源化工厂
Applicant	
签发日期	2025年04月09日
Issue Date	
有效期至	2026年04月08日
Date of expire	

沈阳沈化院测试技术有限公司

Shenyang SYRICI Testing Co., Ltd.

检验检测专用章



声 明

(Statement)

1. 本鉴定书无“检验检测专用章”或检验单位公章无效。未经本机构书面批准不得复制本鉴定书。经本机构批准复制本鉴定书时必须全文复制。复制本鉴定书未重新加盖本机构“检验检测专用章”或检验单位公章无效。

The certification is invalid without "special seal for testing and inspection" or the official seal of the inspection unit. Without the written approval of the inspection agency, the certification shall not be duplicated. Upon the approval of the inspection agency, the full text of this assessment must be reproduced. The copy of this appraisal certificate is invalid if it is not re-stamped with the "special seal for testing and inspection" or the official seal of the inspection unit.

2. 本鉴定书无鉴定人、审核人、批准人签章无效。

The certification is invalid without the signatures of the appraiser, checker and approver.

3. 本鉴定书涂改无效。

The certification is invalid if it is forged or altered.

4. 本鉴定书仅对收到样品有效，检验结果与样品名称及其它同类物质的检验结果无关。

The certification is only valid for the received sample, and the inspection result has nothing to do with the sample name and the inspection result of other similar substances.

5. 本鉴定书仅代表收到样品在当时的检验条件和环境下得到的检验结果。

The certification only represents the inspection results of the received samples under the inspection conditions and environment at that time.

6. 本鉴定书一年内有效，特殊情况参见鉴定书备注。

This certificate is valid within one year. Please refer to the comment of certification on special.

7. 委托方需要依据法规、检验机构认可规范及标准，提供真实、完整的货物/样品，资料及其运输信息，如有不符，所涉及的法律及其他后果均由委托单位自行承担。

The commissioner needs to provide real and complete goods, samples and materials and transportation information in accordance with regulations and inspection agencies.

8. 生产工艺/原材料/组分等因素有较大改变，可能使起危险性发生改变时，应重新鉴定。

The production process/raw materials/components and other factors have a large change, which may cause the risk to change, should be re-identified.

9. 当鉴定报告所依据的法规/标准发生变化时，其鉴定结论可能发生变化，应重新进行鉴定。

When the regulations/standards based on the appraisal report change, the identification conclusion may change, and the appraisal shall be re-identified.

10. 中英文不一致时，以中文为准。

When Chinese and English is inconsistent, it is subject to Chinese.

11. 鉴定书真伪性可登入本公司网站或扫描封面二维码查询。

The authenticity of the appraisal certificate can be checked by logging into our company's website or scanning the QR code on the cover.

沈阳沈化院测试技术有限公司

Shenyang SYRICI Testing Co., Ltd.

地址：辽宁省沈阳市铁西区沈辽东路8-2号

Address: No. 8 -2Shenliao East Road, Tiexi District, Shenyang City, Liaoning Province, China

邮编(Post code): 110021

电话(Tel): 024-85869076

网址 (Website) : www.syricit.com

道路货物鉴定书

Certification of Road Goods

报告编号/Report No. 2025WHDL020

Page 2/3

样品中文名称 Sample name	轻质白油		
样品英文名称 English name	--		
样品别名 Synonyms	--		
委托方 Applicant	吉林市富源化工厂		
样品生产单位 Manufacture	国家能源集团宁夏煤业有限责任公司		
检验方法、程序 Inspection Methods and Procedures	JT/T 617.1-617.3-2018 《危险货物道路运输规则》		
样品状态 Sample Appearance	无色，无刺激性气味，透明液体		
检验日期 Inspection Date	2025年04月08日~2025年04月09日	有效日期 Effective date	2026年04月08日
鉴定结论 Conclusions	1、危险性识别 (Hazards identification) 无 None 2、道路运输按照JT/T 617.1-617.3-2018 办理的类项 (Suggestion according to JT/T 617.1-617.3-2018) 按普通货物办理 As general cargo 3、包装要求 (Packing requirements) 无 None 4、备注 (Comment) 无 None		
鉴定人 (签字): 董浩然	批准人 (签字): 侯松楠		
审核人 (签字): 杨国军	 鉴定单位 (盖章) Official Seal		
	签发日期: 2025年04月09日		

道路货物鉴定书

Certification of Road Goods

报告编号/Report No. 2025WHDL020

Page 3/3

货物在贮存、运输中的 危险性鉴定 Hazards of Goods	
爆炸危险性鉴定 Identification of Explosive Hazards	该货物不属于爆炸品。 The cargo is not classified in explosives.
易燃危险性鉴定 Identification of Flammable Hazards	该货物不属于易燃危险品。 The cargo is not classified in flammable substances.
氧化危险性鉴定 Identification of Oxidative Hazards	该货物不属于氧化剂和有机过氧化物。 The cargo is not classified in oxidizing substances and organic peroxides.
毒害及传染危险性鉴定 Identification of Toxic & Infectious Hazards	该货物不属于有毒和传染性物质。 The cargo is not classified in toxic and infectious substances.
放射危险性鉴定 Identification of Radioactive Hazards	该货物无放射危险性。 The cargo is not classified in radioactive material.
腐蚀危险性鉴定 Identification of Corrosive Hazards	该货物不属于腐蚀品。 The cargo is not classified in corrosives.
其它危险性鉴定 Identification of Other Hazards	该货物无其他危险性。 The cargo presents no other dangerous properties.

*** 结束/END***

